



## Section B 乙部

### Part II: Supporting Documents

第二部分：證明文件

The following supporting documents are submitted herewith 現夾附下列證明文件

- a copy of Certificate of Fire Service Installations and Equipment (FS 251)  
消防裝置及設備證書(FS251)副本
- a copy of the licensee's identity proof -----Hong Kong Identity Card / Business Registration Certificate  
持牌人的身份證明文件副本----香港身份證 / 商業登記證
- an authorization letter from the licensee (applicable to applications submitted by agent)  
持牌人簽署授權書 (適用於由代理人辦理的申請)
- Others : ( Please specify ) \_\_\_\_\_  
其他： ( 請註明 ) \_\_\_\_\_

### Part III: Declaration

第三部分：聲明

I / We / My company\* **DECLARE** that

我 / 我們 / 我公司\* 謹此**聲明**

- (a)\* there is/are **NO** alteration(s) to the store(s) after the grant or the last renewal of the licence(s) to which this application relates.  
本木料倉自發牌或最近一次續牌至今**沒有**任何改建。
- (b)\* there was/were alteration(s) to the store(s) after the grant or the last renewal of the licence(s) to which this application relates, and permission from the Fire Services Department has  
本木料倉自發牌或最近一次續牌後**曾經**改建，而消防處
  - (i)\* not been granted  
未予批准。
  - (ii)\* been granted via the following instruments (please quote FSD file reference)  
已發出下述文件予以批准 (請提供消防處檔案編號)。

Date : \_\_\_\_\_  
日期： \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Authorized Signature / Signature of Licensee

授權簽署 / 持牌人簽署

\_\_\_\_\_  
Company Chop 公司蓋印

\* Delete as appropriate 刪除不適用者

Tick the box 在方格內加上“√”號

#### Remark 備註

The personal data furnished in this application form will be used for the sole purpose of handling the application. You have a right to request access to and correction of the personal data in accordance with Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 to the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486). Any falsification of information may result in the Director's refusal to the application.

所提供的個人資料，只會用作處理本申請之用。你有權根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)第 18 條及 22 條和附表 1 第 6 原則的規定，查閱及改正個人資料。任何虛假資料可導致消防處處長拒絕有關申請。